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2023-11-07 
 
 

Lokala Pensionärsrådet 

Sammanträdesdatum: 2023-11-07 

Plats: Kommunhuset, Nossan 

Tid: kl. 14:00-16.00 

 

Närvarande från Herrljunga kommun: 

Mats Palm, kommunstyrelsens ordförande  

Gunnar Andersson, 2:e vice ordförande i kommunstyrelsen 

Carina Fredriksen, ordförande socialnämnden 

Johnny Carlsson, ordförande internservicenämnden 

Sandra Säljö, socialchef 

Emil Hjalmarsson, samhällsbyggnadschef 

Anela Lennartsson, administrations- och kommunikationschef (sekreterare på mötet) 

Bonette Marstorp, demenssköterska § 5 

Paula Krantz, SAS § 5 

Johanna Löfren, enhetschef boende Hemgården § 5  

 

Närvarande från föreningar:  

Janne Andersson, PRO Gäsene 

Ulla Franzén, PRO Gäsene 

Laila Palmén, PRO Herrljunga 

Birgitta Larsson, PRO Herrljunga 

Jan Bengtsson, PRO Herrljunga 

Ann-Marie Ulvebro, PRO Gäsene 

Ulla Wendel, PRO Gäsene 

Rolf Kry, SPF Knutpunkten 

 

Förhinder/deltar inte på dagens sammanträde: 

Lisbeth Dalqvist, SPF Knutpunkten 

Ingbrith Torstensson, SPF Knutpunkten 

Uno Sandfridsson, SPF Knutpunkten 

Viola Wigertsson, PRO Herrljunga 

 

 

§ 1 Mötet öppnades 
Ordföranden hälsar alla välkomna och öppnar mötet. 

 

§ 2 Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställs. 

 
§ 3 Val av justerare 

Jan Bengtsson valdes till justerare. Justeringen sker digitalt 14 november 2023 klockan 15.00. 
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§ 4 Kommunstyrelsen informerar 
Mats Palm, kommunstyrelsens ordförande, informerar rådet om kommunstyrelsens ärenden.  

 

Budgeten för kommunstyrelsen kommer att beslutas på kommunstyrelsens sammanträde 13 

november. I majoritetens förslag på budget har en förstärkning lagts på bland annat 

äldreomsorgen på 2,1 miljoner. Även en förstärkning på 100 tkr har lagts för att kunna sänka 

åldern på seniorkort.  

 

Energiförbrukning är ett område som kommunen behöver fortsatt arbeta med varför utredning 

om vindkraftsetableringar görs med syfte att öka etableringen av vindkraft i delar av 

kommunen.   

 

§ 5   Socialförvaltningen informerar 
Sandra Säljö, socialchef tillsammans med Paula Krantz, SAS, Bonette Marstorp, 

demenssjuksköterska och Johanna…., informerar rådet om: 

- Aktiviteter på SÄBO  

- Arbetet med Ung omsorg och planer för att förebygga ensamhet 

- Demenssjuksköterska Bonette Marstorp berättar om sitt uppdrag 

- Brukarundersökning inom äldreomsorg 

- Inköp digitalt pågår för planering för införande 

- Effektiviteten inom hemtjänst 63% tid hos brukaren 

- Hagen etapp 2 pågår, klart prel febr/mars 2023 upphandling startar 2013-11-07 

- Hemgårdens ombyggnad planeras påbörjas sommaren 2024, projektering pågår 

 

Rådet ställer frågan om källarförråden på Hemgården kommer finnas kvar. Förvaltningen 

informerar att förråden kommer finnas kvar.  

 

Sandra Säljö informerar om effektiviteten (hur mycket tid som läggs hos brukarna) inom 

hemtjänsten, gått från 51% till ett snitt på 63 %  

 

 

 

 

 

§ 6   Samhällsbyggnadsförvaltningen informerar 
 

Samhällsbyggnadsförvaltningen informerar om pågående investeringsprojekt som kommunen 

för tillfället arbetar med. Hagen etapp 2, Hemgården, Altorp samt förstudie Simhallen. 

 

Ärende kring renhållningstaxa har varit i samhällsbyggnadsnämnden och ska vidare till KF. 

Förslag är en höjning med 30% för att täcka ökade kostnader och för att vara självfinansierade. 

Nytt insamlingssystem fastighetsnära insamling av förpackningar, glas mm 2027.  

 

Fortsatt lågkonjunktur i byggsektorn vilket innebär en minskad nybyggnation i hela 

kommunen. Fortsatt prioriterat med aktiv tillsyn inom bygg.  

 

Många stora detaljplaner är under framtagande vilket kommer innebära en god planberedskap 

när konjunkturen vänder. Ca 400 bostäder och 250.000 kvm industrimark.  
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§ 7 Övriga frågor 
 
Fråga kring källarförråd på Hemgården, inga förråd kommer tas bort.  

 

Varför skiljer matpriserna på särskilt boende i Herrljunga, Vårgårda, Vara?  

Svar - Politiken subventionerar olika mycket i olika kommuner. Herrljunga subventionerar ca 

5%.  

 

Fråga kring Gäsenegården, Kan man ställa i ordning en visningslägenhet för att visa upp 

fastigheten för intresserade? Internservicenämnden tar med frågan och återkommer.  

 

Fråga, kommer Hemtjänsten i Ljung flytta till Herrljunga? Planen är att skapa en hemtjänst i 

stället för flera olika delar för att på ett så bra sätt som möjligt hantera administration och 

planering. Hemtjänster kommer fortsatt finnas i Ljung/Annelund.  

 
 

§ 8 Sammanträden 2024 
Rådets sammanträden för 2024 sker 13 februari, 7 maj, 10 september och 5 november klockan 

14-16.  

 

 

 

 
Vid protokollet: 

 
Anela Lennartsson Mats Palm 

Sekreterare Mötesordförande 

 
Jan Bengtsson, PRO Herrljunga 

Justerare 
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Elektroniska underskrifter 

Det här dokumentet har skrivits under elektroniskt av en eller flera personer 

Alla elektroniska underskrifter listas i signaturpanelen. De tio första underskrifterna listas även på den här sidan. 

Detta dokument med sina elektroniska underskrifter gäller som självständig handling och uppfyller krav på avancerade 

elektroniska underskrifter enligt eIDAS. 

Varje underskrift kan valideras med en PDF-läsare med stöd för signaturvalidering eller med SignPorts valideringstjänst. 

Andra valideringstjänster kan användas förutsatt att dessa uppfyller de tekniska kraven enligt internationella standarder. 

Om dokumentet skrivs ut på papper, eller om dokumentet ’skrivs ut’ till ett nytt PDF-dokument, följer de elektroniska 

underskrifterna inte med. Endast det elektroniskt underskrivna originaldokumentet går att validera. 

* Värden markerade med en asterisk har validerats mot beviset från den legitimeringstjänst som användes för underskriften. 
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